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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi történt a PEA pályázatokkal?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Kiss Péter miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztel Miniszter Úr!

Tudomásunk szerint a Turisztikai fejlesztésekre benyújtott pályázatok elbírálása a múlt héten
megtörtént . Ezzel kapcsolatban a következő kérdéseim lennének :

Összesen mennyi pályázat érkezett be régiós bontásban?
A döntéshozó bíráló bizottság ezek közül mennyi pályázatot ismerhetett meg?
Kérem a pályázat bírálás szempont rendszerét!
Kérjük a nyertes pályázatok körét régiós bontásban!
Kérjük a döntéshozó bíráló bizottság összetételét!
A bírálók tettek-e a meghatározott időpontig vagyonnyilatkozatói?
Mekkora volt az őszi pályázati támogatási igény?

Várom szíves válaszát!
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